



香港足球總會“C”級教練課程 [39]
HKFA C Coaching Certificate Course [39]

《 評 選 範 疇 》

以下為香港足球總會 C 級教練課程[39]審核參加者入選資格的評選機制：

報名資格	香港足球總會註冊 D 級教練	
評分方法	第一項：曾教授本會舉辦之訓練班或球隊：(最高得分為 2 分)	
	地區、青苗、幼苗發展計劃	- 得 2 分
	青少年足球推廣計劃	- 得 2 分
	屬會教練工作(三年內曾於該屬會註冊記錄)	- 得 2 分
評分方法	第二項：非本會之教授經驗：(最高得分為 1 分)	
	學校教練工作	- 得 1 分
	其他機構	- 得 1 分
	第三項：曾註冊為香港甲組職業聯賽(2014-15 球季前)或超級聯賽球員(2014-15 球季起)	- 得 2 分
評分方法	第四項：曾入選香港代表隊 A 級國際賽事決選名單 (不包括青年代表隊)	- 得 2 分
	注意事項 - 本會將優先選取較高得分者，三項總得分最高為 7 分 - 如若分數相同，本會將參考 D 級教練課程導師推薦名單 - 其餘名額將以先到先得形式選取 如球員有十年以上之頂級聯賽經驗或 10 場或以上之代表隊經驗，可報讀香港足球總會 C 級教練證書課程 (但需經本會技術小組審批，亦需旁聽香港足球總會 D 級教練證書課程之課堂，考試除外)。 **如球員欲直接報讀香港足球總會 C 級教練證書課程，需電郵至 coach@hkfa.com 申請。	

備註： 為培育女子足球教練，將預留兩個名額予本會推薦之女子教練。

《 Selection Criteria 》

Below are the selection criteria for enrolment into HKFA C Coaching Certificate Course [39]. Details are as follows:

Application Requirement	HKFA “D” Licence Registered Coach	
Grading	Part A: Previously coaching HKFA courses or teams (Maximum 2 points)	
	District Development Programme	- 2 points
	Summer Youth Scheme	- 2 points
	Coaching in affiliated clubs(registered with the club within 3 years)	- 2 points
	Part B: Coaching experience outside of HKFA (Maximum 1 point):	
Grading	Coaching in schools	- 1 points
	Others	- 1 points
	Part C: Former first division(before 2014-15 season) or present Hong Kong Premier League professional players	- 2 points
	Part D: Former Hong Kong Representative Team Players who were selected in the final squad of any international 'A' match (Youth matches are NOT INCLUDED)	- 2 points
Remarks	- HKFA will select applicants with the highest points from the grading system, maximum points allowed to be obtained is 7 points. - If applicants share the same amount of points in grading, HKFA will then refer to the D licence course instructor recommendation. - Selection will be on a first come first serve basis for other remaining quotas. Players can apply for the AFC C Coaching Certificate Course if they have played in professional football (top league) for more than 5 seasons; or have represented a senior national football team for a minimum of 10 matches (Need to approve by our Technical Panel, and sit-in the HKFA D Coaching Certificate Course as an observer with no exams). ***Please email to coach@hkfa.com if players want to directly apply for the HKFA C Coaching Certificate Course.	

Remarks: In order to promote women coaches, 2 quotas will be reserved from HKFA nomination